
 

 

Notulen informatie bijeenkomst: 

 23-11-2017, Boerdonk  

De volgende vragen zijn gesteld: 
 

1. Dhr. Wouters vraagt wat de bestemming van het terrein is. Hierop is geantwoord dat 
dit de status ‘agrarisch verwant’ is. Vervolgens is gevraagd of dit gaat veranderen 
naar bijv. industrieterrein. Hierop is geantwoord dat de bestemming ongewijzigd 
blijft. 

2. Dhr. Wouters vraagt of Paul na deze uitbreiding later nóg weer wil uitbreiden en mag 
dat dan? Hierop is geantwoord dat hier geen sprake van is, maar dat hij niet in een 
glazen bol kan kijken wat de verre toekomst nog ooit brengt. Echter toekomstige 
uitbreidingen zullen wederom altijd in eenzelfde procedure moeten verlopen. 

3. Dhr. Wellens vraagt of de nieuwe inrit op de prinsenkamp komt te liggen of dat deze 
aan de boerdonksedijk komt te liggen? Hierop is geantwoord dat deze aan de 
prinsenkamp komt te liggen.  

4. Mevr. Van Bommel vraagt hoe groot dit bedrijf mag worden (bussen van 6 naar 16 en 
hoeveel mag dit worden)? Hierop is geantwoord dat de geoorloofde grootte van het 
bedrijf samenhangt met de te verwachten geluidsuitstraling naar de gemeente. Een 
aanvaardbaar woon- en leefklimaat in de omgeving moet worden aangetoond.  

5. Dhr. Wellens vraagt of de deur in de loods komt te vervallen in de nieuwe situatie? 
Hierop is geantwoord dat de loods voorlopig nog blijft zoals hij is, maar dat als blijkt 
dat in het kader van geluidshinder de wet wordt overschreden er mogelijkheden 
zouden kunnen zijn om de loodsdeur te laten vervallen, zodat daar minder 
geluidsoverlast zou kunnen zijn. 

6. Dhr. M Kanters vraagt waar straks geparkeerd zal gaan worden? Hierop is 
geantwoord dat dit mogelijk langs het perceel van fam. Van Bommel (Prinsenkamp 
1a) zal zijn, waar nu ook al een gedeelte van de parkeerplaatsen zijn.  

7. Dhr. Penninx vraagt wat de betekenis is van de witte vakjes in de hoek op het nieuwe 
perceel. Geantwoord is dat dit betonnen ‘sleufsilo’s zijn die gebruikt worden om 
tijdelijk compost, grond etc. in op te slaan. 

8. Dhr. Penninx vraagt of dergelijke betonnen wanden vanaf zijn perceel goed zichtbaar 
blijven. Hierop is geantwoord dat het onze wens is om deze wanden af te schermen 
met een groenstrook, zodat dit een natuurlijke uitstraling is. 

9. Dhr. Wouters vraagt of er straks ook ruimte bestemd is om iets in te kuilen. Hierop is 
geantwoord dat geleverde beplanting niet wordt ingekuild, maar direct verwerkt 
wordt in het werk. 

10. Dhr. Coolen vraagt of de sloot wordt verlegd in de nieuwe situatie. Hierop is 
geantwoord dat de sloot amper tot geen functie heeft. Mogelijk komt deze te 
vervallen en zal de berging van water mogelijk plaats gaan vinden in de groenstrook 
aan de rand van het perceel. 



 

 

11. Dhr. M Kanters vraagt of er klinkers gelegd worden op het nieuwe terrein. Hierop is 
geantwoord dat als dit zo is we aan XL-infra zullen denken. 

12. Dhr. van Dinther vraagt of de verkeersveiligheid bij het in- en uitrijden vanuit de 
Prinsenkamp naar de Boerdonksedijk meegenomen moet worden in deze procedure. 
Hierop is geantwoord dat dit niet meegenomen hoeft te worden in deze procedure. 

13. Dhr. Penninx vraagt of er al over een jaar begonnen zou kunnen worden met de 
uitbreiding, wanneer alle procedures goed zijn doorlopen. Hierop is geantwoord dat 
door de huidige drukte bij de gemeente Meierijstad de procedure naar verwachting 
tot wel een 12 maanden kan duren. Hierdoor lijkt start van de uitbreiding in 2018 aan 
de vroege kant. 

14. Mevr. Van Bommel vraagt hoe de loods eruit komt te zien. Hierop is geantwoord dat 
deze in eenzelfde vorm met een schuin aflopend dak als de huidige loods wordt 
gezet, maar dan wat groter.  Vervolgens is gevraagd of er dan later nog een loods bij 
gebouwd mag worden. Hierop is geantwoord dat het bouwblok wel  groot is, maar 
dat dat niet wil zeggen dat hierop verder gebouwd mag worden naast de nieuw te 
bouwen loods. Voor een nieuwe loods moet meer bedrijfsgrond beschikbaar komen, 
waarvoor weer een ruimtelijke procedure zou moeten worden doorlopen. 
Uitbreiding van de bedrijfsgrond is niet meer mogelijk en van een behoefte voor een 
verdere uitbreiding is bovendien geen sprake. 

 
Na de bijeenkomst gaf de zoon van Dhr Wellens aan om een persoonlijk gesprek te willen 
inzake de geluidshinder. 


